
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Co z debiutem giełdowym PGE? 

W związku z sytuacją na giełdzie papierów wartościowych nie ma już szans na to, by do debiutu giełdowego
Polskiej Grupy Energetycznej doszło I kw. tego roku – czytamy w „Pulsie Biznesu”.

     

Dziennik zwraca uwagę, że PGE zawiesiło procedurę zatwierdzania prospektu emisyjnego przed KNF, aby nie tracić
czasu na ciągłe aktualizowanie sprawozdań finansowych. 

Cytowana przez PB” Wiceminister Skarbu Joanna Schmid podkreśla, że to zabieg ściśle techniczny, a debiut spółki
zależy od sytuacji na rynkach finansowych. A ta nie sprzyja debiutowi spółki, która chce pozyskać na GPW 4 mld zł i
kieruje emisję wyłącznie do inwestorów finansowych.                       

Na temat debiutu PGE „Puls Biznesu” rozmawiał również z Sebastianem Buczkiem, prezesem Quercus TFI. W jego
opinii giełdowa prywatyzacja PGE nie jest bez szans, bo energetyka to świetny sektor dla długoterminowych
inwestorów, szczególnie w warunkach kryzysu. Jednak podkreśla on, że dla inwestorów jest ważne, by w długiej
perspektywie wartość tych spółek rosła. W przypadku naszych firm energetycznych jest to możliwe, jeśli dojdzie do
pełnej deregulacji, a ponadto do ich restrukturyzacji, co doprowadzi do poprawy efektywności. W tych okolicznościach
jego zdaniem, decydujące znaczenie będzie miała polityka rządu, a nie sytuacja na rynkach finansowych.                       
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